
P r o t o k ó ł  Nr 19/09 
Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Gminy Miastkowo 
z dnia 20 stycznia 2009 roku 

 
 

Posiedzenie komisji odbyło się dnia 20 stycznia 2009 r. w godzinach od 10.00 – 
12.15 w Urzędzie Gminy – pokój nr 9. Komisji przewodniczył Przewodniczący –  
Radosław Szczubełek. W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji. 

 
Członkowie obecni na posiedzeniu: 
 
1. Radosław Szczubełek 
2. Danuta Małgorzata Zajączkowska 
3. Stanisław Długozima 
4. Jarosław Kadłubowski 
5. Przemysław Rogula 
- lista obecności w załączeniu. 
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1.   Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a)   przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ,,Sąsiedzi”. 
b)  wniesienia do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku odpowiedzi 
     na skargę złożoną przez BT s.c. Zenon Borkowski, Krzysztof Tafiłowski  
     na uchwałę Nr XVI/90/08 z dnia 14 listopada 2008 r., 
c) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki  
     przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki  
     pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, a także wysokości oraz  
     szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego  
     w szkołach na terenie Gminy Miastkowo na 2009 rok. 
d)  uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Miastkowie , 
e)  uchwalenia planu sesji Rady Gminy na 2009 rok. 
4. Zapytania i wolne wnioski. 
 
PRZEBIEG   POSIEDZENIA: 
 
Ad.1. Przewodniczący Komisji - dokonał otwarcia posiedzenia witając wszystkich 
zebranych. Następnie stwierdził prawomocność posiedzenia i zapoznał z porządkiem 
dziennym, który w głosowaniu jawnym komisja jednogłośnie przyjęła do realizacji  
(za - 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
Ad.2. Przewodniczący zapoznał wszystkich z protokołem z poprzedniego posiedzenia. 
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W zwią � á osu nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 
Ad.3. Przewodniczący poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu Komisja rozpatrzy 
projekty uchwał. Następnie przystąpiono do analizy projektów w sprawach: 
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a) przystąpienia do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ,,Sąsiedzi”. 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały wraz ze statutem w sprawie przystąpienia  
do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania ,,Sąsiedzi” informując, że w skład 
Stowarzyszenia wchodzi 7 gmin powiatu łomżyńskiego -gm. Pątnica, Łomża, Miastkowo, 
Śniadowo, Wizna, Jedwabne, Przytuły. Statut szczegółowo określa działalność 
stowarzyszenia. 
 Do przedmiotowego projektu nie wnoszono żadnych zastrzeżeń. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ( za- 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących 
się od głosu nie było). Projekt uchwały w załączeniu. 
 
b) wniesienia do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku odpowiedzi 
na skargę złożoną przez BT s.c. Zenon Borkowski, Krzysztof Tafiłowski na uchwałę 
Nr XVI/90/08 z dnia 14 listopada 2008 r. 
Projekt przedmiotowej uchwały przedstawił Przewodniczący wyjaśniając, że został on 
przygotowany, ponieważ. Zarządzeniem Przewodniczącego Wydziału II Wojewódzkiego 
Sądu Administracyjnego w Białymstoku z dnia 5 stycznia 2009 r. skarga została 
rozdzielona na dwie oddzielne sprawy, w związku, z czym Rada Gminy winna ponownie 
wnieść odpowiedź na złożoną skargę na uchwałę Nr XVI/90/08 z dnia 14 listopada 2008 r 
 Komisja nie wnosiła żadnych zastrzeżeń do przedmiotowego projektu uchwały  
i zaopiniowała go pozytywnie ( za- 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu 
nie było). Projekt uchwały w załączeniu. 
 
c) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 
pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, a także wysokości oraz 
szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego  
w szkołach na terenie Gminy Miastkowo na 2009 rok. 
Przewodniczący zapoznał z regulaminem określającym wysokość oraz szczegółowe 
warunki przyznawania nauczycielom dodatków a także wysokości oraz szczegółowe 
zasady przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego w szkołach na terenie Gminy 
Miastkowo na 2009 rok. Taki obowiązek nakłada na nas Karta Nauczyciela. Regulaminy 
były uzgodnione z przedstawicielami Związku Nauczycielstwa Polskiego, który nie wnosił 
żadnych zastrzeżeń. 
 Do przedstawionego projektu uchwały nie wnoszono żadnych uwag. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały ( za- 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących 
się od głosu nie było). Opinia zostanie przedstawiona na najbliższej sesji. Projekt uchwały 
w załączeniu. 
 
d) uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Miastkowie . 
Podobnie jak w punkcie poprzednim projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Komiji. 
Do przedmiotowego projektu nie zgłaszano żadnych pytań ani uwag. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały (za - 5, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było). Projekt uchwały w załączeniu. 
 
e) uchwalenia planu sesji Rady Gminy na 2009 rok. 
Przewodniczący przedstawił projekt uchwały w sprawie planu sesji Rady Gminy na 2009 r. 
Jednocześnie poprosił o dodatkowe propozycje. Członkowie nie zgłaszali żadnych 
propozycji ani uwag. Komisja pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały 
( za- 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). Projekt uchwały  
w załączeniu. 
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Ad.4. W punkcie zapytania i wolne wnioski poruszono tematy dotyczące: 
 
- Przewodniczący Komisji zaprosił Inspektora Bogumiłę Małż w celu przedstawienia 
sprawy dotyczącej Lecznicy Zwierząt w Miastkowie. Inspektor wyjaśniła, że Pan Boć jest 
zainteresowany nabyciem całej działki wraz z budynkami, bądź części działki z budynkami 
gospodarczymi w Miastkowie przy ul. Łomżyńskiej 18 – Lecznica Zwierząt. 
Poinformowała, iż na przedmiotową nieruchomość z zainteresowanym została zawarta 
umowa najmu na okres 3 lat tj. do końca czerwca 2011 r. Na dzień dzisiejszy 
zainteresowany wyraża chęć jedynie w rozmowach. Do tutejszego Urzędu nie wpłynęło 
żadne pisma w tej sprawie. W związku z tym należy się zastanowić, co chcemy  
z przedmiotową nieruchomością zrobić. W przypadku sprzedaży Panu Boć nie przysługuje 
pierwszeństwo w nabyciu wynajmowanego lokalu użytkowego. Na sprzedaż należałoby 
ogłosić przetarg nieograniczony. Nie można zagwarantować, że zainteresowany nabędzie 
przedmiotową nieruchomość. Pierwszeństwo w nabyciu przysługuje tylko najemcom lokali 
mieszkalnych znajdujących się na piętrze budynku. 

Wywiązała się dyskusja w wyniku, której Komisja postanowiła, że sprawa będzie 
rozważana wówczas, gdy wpłynie formalny wniosek. 
  
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 
 
  
 
Protokołowała: 
                                                                                                   Przewodniczący Komisji 
Barbara Kalinowska 
                                                                                                      Radosław Szczubełek 
 
 
 


